



JOURNAL OF SPORTS RESEARCH



2023 | 3

第37卷(总第182期)

目次

● 本刊特稿 混合方法在体育科学研究中的价值及设计思路………………………… 石 岩,周 浩(1) ● 专题研究 竞技体育举国体制中组织关系生成机制研究——基于浙江省"社会力量办体育"改革实践案例 "新型举国体制"推进体育强国建设的时代价值、落地模式与路径探索 ………王 凯,周国鑫(22) ● 学术论坛 数字时代全民健身公共服务数据共享的动态演化博弈研究——基于多元主体协同视角 ···············李 军, 董 蕾, 赵 亮, 等 (33) 双碳目标下大型体育赛事低碳运行的内涵释义、逻辑动因及治理路径 ………何 纲, 陆东东(45) 数字经济与体育产业深度融合的动力机制研究…………………………… 沈克印, 段嘉琦, 牟粼琳(53) 我国体育旅游产业数字化转型:动力机制、现实困境与实践路径 …… 夏江涛,王石峰,黎镇鹏(65) 新《体育法》实施背景下我国体育赛事活动安全监管立法:现状、问题及优化 具身武德: 学校体育弘扬中华武德的理论选择与实践要求…………………………麻晨俊,高 亮(87) 体育产业高质量发展的"量"与"质"协同问题研究…… 钟 倪,任君保,张春燕,等(95) 全球发展倡议视角下中国体育对外援助影响力提升的机遇、挑战与策略研究 ● 文化沙龙

文以载道:我国体育口号的文化意涵与价值实现………………… 付志铭,黄 莉(117)

JOURNAL OF SPORTS RESEARCH CONTENTS

(No.3 2023)

• Feature Article
Mixed Methods in Sports Science: Value and Design Principles SHI Yan, ZHOU Hao (1
• Special Study
Formation Mechanism of Organizational Relationship in the National System of Competitive Sports: Reform Practice of "Social Forces Running Sports" in Zhejiang Province LIU Mingyi, XU Baichao, KONG Nianxin, et al. (11)
Contemporary Value, Implementation Mode and Fulfillment Path of the "New System for Mobilizing Resources Nationwide" to Promote the Construction of a Leading Sporting Nation WANG Kai, ZHOU Guoxin (22)
Academic Forum
Dynamic Evolutionary Game in Data Sharing of National Fitness Public Service in the Digital Era: th Perspective of Multi-subject Collaboration LI Jun, DONG Lei, ZHAO Liang, et al. (33)
Connotation, Logic and Path of Low-carbon Operation of Large-scale Sports Events Under Dual Carbo Goals
Dynamic Mechanism of Deep Integration of Digital Economy and Sports Industry SHEN Keyin, DUAN Jiaqi, MOU Linlin (53)
Digital Transformation of China's Sports Tourism Industry: Driving Mechanism, Realistic Dilemm and Practical Pathways
Legislation on Safety Supervision of Sports Events in China in the Context of the Implementation of the New Sports Law: Current Situation, Problems and Optimization JIANG Yabin, ZHANG Enli, KONG Weidu, et al. (76)
Embodied Ethics of Wushu: Theoretical Selection and Practical Requirements to Promote Chines Wushu Ethics in School Physical Education
Research on the Coordination of "Quantity" and "Quality" in the High-quality Development of Sport Industry ZHONG Ni, REN Junbao, ZHANG Chunyan, et al. (95)
Opportunities, Challenges and Strategies of China's Sports Foreign Assistance in the Perspective of Global Development Initiative
• Cultural Salon
Convey Truth through Literature: Cultural Implications and Value Realization of Sports Slogans in China
少1. 土面 "1772年10月2月11年11日 11日 11日 11日 11日 11日 11日 11日 11日 1

版权声明:为适应我国信息化建设需要,实现科技期刊编辑、出版发行工作的数字化,推进 科技信息交流的网络化进程,扩大作者学术交流渠道,向本刊投稿并录用的稿件,其作者著作权 (含复制权、发行权、汇编权、翻译权以及信息网络传播权等)使用费由本刊以稿酬形式一次性给 付,编辑部有权将上述权利转授给第三方使用。如作者不同意,请在来稿时声明。

《体育学研究》编委会、编辑成员

编委会主任 杨 桦 朱传耿

编 委(按姓氏笔画排序)

王家宏 史国生 朱传耿 任 海 吕万刚 李 江 陈佩杰 杨国庆 杨 桦 季 浏 周爱光 钟秉枢 易剑东 姚家新

高 亮 喻国明 鲍明晓

主 编 杨国庆

副 主 编 史国生 李 江

编辑部主任 高 亮

编 辑 尤传豹

- 中文社会科学引文索引(CSSCI)来源期刊
- 全国中文核心期刊
- 中国人文社会科学核心期刊
- ○《中国科学评价研究中心(RCCSE)》核心学术期刊
- 人大复印报刊资料重要转载来源期刊

体育学研究

TI YU XUE YAN JIU (双月刊 1987年创刊,2018年更名) 2023年6月20日出版 2023年(第37卷)第3期

JOURNAL OF SPORTS RESEARCH

(Bimonthly, Started in 1987, Renamed in 2018) 2023-6-20 Vol.37 No.3 Jun., 2023

主管单位: 江苏省教育厅

主办单位:南京体育学院

主 编: 杨国庆

编辑出版:《体育学研究》编辑部

地 址:南京市孝陵卫灵谷寺路8号/210014

电 话: (+86)-025-84755175

印刷单位:南京新豪彩包装服务有限公司

发行单位:《体育学研究》编辑部

Responsible Institution Jiangsu Provincial Department of Education

Sponsor Nanjing Sports Institute

Editor-in-Chief YANG Guoqing

Edited and Published by Editorial Department of Journal of Sports Research

Addres No.8 Linggusi Road, Nanjing, Jiangsu, 210014, China

Tel. (+86) -025-84755175

Printed by Nanjing Xinhaocai Packing Service Co., Ltd.

Distributed by Editorial Department of Journal of Sports Research

中国标准连续出版物号:

ISSN 2096-5656 CN 32-1881/G8 E-mail: ntxuebao@vip. 163.com QQ: 58268166 国内定价: 1

10.00 元 / 期 60.00 元 / 年



